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Abstract (en)
[origin: WO9313940A1] A high-opacity cellulose-free synthetic paper (58) is formed from a wet-laid nonwoven web of thermoplastic fibers (44), all
or most of which fibers are made of a predetermined polymeric material. The wet-laid web is dried to remove excess water (46), drying (48) being
carried out at temperatures below the melting temperature of the predetermined polymeric material. The dried nonwoven web is saturated on at least
one side with a pigmented binder (50) forming a continuous coating thereon. The binder is cured at temperatures below the melting temperature (54)
of the predetermined polymeric material.

Abstract (fr)
Un papier synthétique sans cellulose et fortement opaque (58) est formé a partir d'une bande non tissée de fibres thermoplastiques (44) posée
par voie humide, tout ou partie des fibres étant constitué d'un matériau polymere prédéterminé. La bande posée par voie humide est séchée
pour éliminer I'eau en excés (46), le séchage (48) s'effectuant a des températures inférieures a la température de fusion du matériau polymere
prédéterminé. La bande non tissée séchée est saturée sur au moins une face avec un liant pigmenté (50) y formant un revétement continu. Ce liant
est durci a des températures inférieures a la température de fusion (54) du matériau polymére prédéterminé.
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